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ماهواره بازهم دردسرساز شد
حضور در شبکه »من و تو«، عقیلی را از جشنواره حذف کرد

دردسرهای هنرمندان با شبکه های ماهواره ای خارج از کشور تمامی ندارد. بعد 
از مشکلاتی که درمورد پخش صدای خوانندگان پاپ از این شبکه ها به وجود 
آمد و نیز بعد از محدودیت هایی که برای فیلم سازانی که فیلمشان در این شبکه 
ها تبلیغ می شود پیش آمد، این بار نوبت به سالار عقیلی رسیده است. او که این 
روزها برای اجرای کنسرتش در لندن است، برای 12 دقیقه در استودیوی شبکه 
»من و تو« حضور یافت و پس از آن بود که واکنش ها به این اتفاق شــروع شد. 
از شبکه های اجتماعی که بیشــتر با ابراز شگفتی در این خصوص همراه بود، 
تا ســایت ها و روزنامه ها. حتی شایعه شد عقیلی مهاجرت کرده است. اما امروز 
ابعاد این قضیه بزرگ تر شــده است و موضوع تا حذف سالار عقیلی از جشنواره 

موسیقی فجر کشیده شده است. 

شایعهمهاجرتوممنوعالصدایی
سالار عقیلی در این مصاحبه تلویزیونی از سختی کنسرت دادن در کشورهای 
خارجی ســخن گفته بود: در خارج از ایران هزینه برگزاری کنســرت بســیار 
بالاســت. به عنوان نمونه در ســالن برج میلاد، پیانویی هســت که می شود 
نواخت، اما وقتی در اینجا خواستیم پیانو روی سن داشته باشیم، هزار و ٥٠٠ 
دلار هزینه اضافه طلب کردند. او سخنی از مهاجرت به میان نیاورده بود با این 
حال شــایعه ها در این خصوص به قدری بالا گرفت که مدیر برنامه های این 
خواننده به این قضیه واکنش نشــان داد: به هیچ وجه سالار عقیلی مهاجرت 
نکرده و صرفا برای تور کنســرت هایش به اروپا ســفر کرده است و به زودی به 

ایران بازخواهد گشت. 
در کنــار شــایعه مهاجــرت، موضــوع  دیگــری کــه مطــرح شــد، ممنوع 

الفعالیتی ســالار عقیلی بــود. موضوعی کــه در وهله اول 
توجــه ها را به ســریال »معمای شــاه« جلب کرد که 

خواننــده تیتراژش عقیلی اســت. گمانــه زنی ها 
دراین خصوص واکنــش روابط عمومی این 

مجموعــه تلویزیونی را درپی داشــت که 
اعلام کرد: تاکنون هیچ نامه یا دستوری 
مبنی بــر حذف صدای ســالار عقیلی از 
تیتراژ این سریال به دست عوامل سازنده 

این مجموعه نرسیده است.  او همچنین در 
توضیح بیشتر گفت: همکاری سالار عقیلی 

حدود یك سالی اســت که با سریال »معمای 
شــاه« تمــام شــده و ضبــط تیتــراژ ابتدایی 

سریال با صدای او به آبان ماه 
و  د  می گــرد بر

عملا دیگر همکاری ای با این خواننده وجود ندارد و او به عنوان یك هنرمند 
مســتقل می تواند دربــاره عملکردش صحبت کنــد. او در عین حال افزود: 
بعید اســت دســتوری مبنی بر حذف صدای او از تیتراژ »معمای شاه« ابلاغ 

شــود و همان طور که مدیران فرهنگی در این خصوص صحبت کرده اند. 

حذفعقیلیازجشنوارهفجر
سالار عقیلی در جشنواره فجر امسال هم شرکت داشت و قرار بود 23 بهمن به 
همراه گروه وزیری روی صحنه تالار وحدت برود. اما امروز مدیر سی ویکمین دوره 
جشنواره موسیقی فجر اعلام کرد که براساس تصمیم »شورای نظارت جشنواره 
فجر« ســالار عقیلی از جدول این دوره از جشنواره حذف خواهد شد. حمیدرضا 
نوربخش تصریح کرد: از آنجا ســالار عقیلی با حضور در یک شبکه ماهواره ای 
غیرمجاز، قوانین وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی را نقض کرده است، بنابراین 
براساس تصمیم دفتر موسیقی، این هنرمند از جدول سی ویکمین دوره جشنواره 

موسیقی فجر حذف خواهد شد.
با این وجود حسین نوش آبادی سخنگوی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت 
در این خصوص هنوز تصمیمی گرفته نشده است. نوش آبادی با اظهار تأسف 
از حضور ســالار عقیلی در یک شــبکه مخالف نظام جمهوری اسلامی گفت: 
درباره حضور عقیلی در سی ویکمین دوره جشنواره موسیقی فجر هنوز تصمیم 
قطعی گرفته نشده اســت، چون ابتدا باید ابعاد این اتفاق بررسی شود. به گفته 
او بر همین اســاس، هنوز تصمیمی مبنی بر ممنوع شدن فعالیت های عقیلی 
در کشــور اتخاذ نشده است. وی توضیح داد: ابتدا عقیلی باید به ایران برگردد و 
اتفاق رخ داده بررســی شود. البته بعید اســت که وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 

نسبت به این موضوع واکنشی نشان داده باشد.
سخنگوی وزارت ارشــاد همچنین گفت: حضور خواننده 
ســنتی کشــورمان که از هنرمندان محبوب و مردمی 
است در شبکه  ماهواره ای ضد انقلاب باعث شگفتی 
همگان شــد؛ اما در حال حاضر ابعاد این اتفاق در 
حال بررسی اســت. این اتفاق نه قابل دفاع است 
و نه قابل توجیه. امیدوارم ایشــان بعد از بازگشت 
به کشــور درباره انگیزه اش از حضور در این شبکه 
صهیونیســتی توضیحاتی بدهد. ما هم براساس 
آن توضیح ها، گزارشــی را تهیــه می کنیم و در اختیار 
رسانه ها قرار می دهیم. نوش آبادی به همه هنرمندان 
توصیه کرد که از جایگاه خود صیانت کنند و مراقب 
دام بیگانگان باشــند و گفت: شأن و اعتبار 
هنرمنــدان در گرو وفاداری به 

نظام ، انقلاب و مردم کشور اســت. نوش آبادی در واکنش به اینکه مسئولان 
جشنواره تصمیم بر حذف عقیلی گرفته اند، اظهار کرد: ممکن است این تصمیم 

به تازگی گرفته شده باشد؛ اما من از آن خبر ندارم.

مصاحبهباشبکههایخارجیغیرقانونینیست
اما داریوش پیرنیاکان دبیر و سخنگوی خانه موسیقی از اعتراض این نهاد صنفی 
به حذف عقیلی از جشــنواره موسیقی فجرخبر داد. پیرنیاکان با بیان اینکه ما از 
جایگاه صنفی و هنری خانه موســیقی، موظفیم از حقوق همه هنرمندان و از 
منافع صنفی اعضا دفاع کنیم، تاکید کرد: اول باید این موضوع کاملا بررسی و 
بعد این تصمیم گرفته شــود. می توانستند وقتی آقای عقیلی از سفر برگشت، با 
ایشــان صحبت کنند و بعد در این باره تصمیم گیری شود؛ اما امروز بدون هیچ 
صحبتی با آقای عقیلی حکمی صادر کرده اند مبنی بر این که در جشنواره شرکت 
نکند. این برای ما اصلا قابل قبول نیســت و جــای تعجب دارد. همین طور که 
آقای عقیلی در بســیاری از برنامه های موسیقی کشور، در تیتراژ سریال ها و ... 

حضور داشته و در این راه بسیار زحمت کشیده است.
پیرنیاکان اظهار کرد: به تازگی هم شنیده بودم به دلیل وجود آهنگ های ایشان 
در یک ســایت خارجــی، برای شــان محدودیت هایی به وجود آمــد. وقتی این 
محدودیت ها برای کسی وجود دارد و در داخل نمی گذارند کارش را انجام دهد، 

این هنرمند مجبور می شود به رسانه های بیرون از ایران رو بیاورد.
دبیر و ســخنگوی خانه موســیقی ادامه داد: ضمن این که هیــچ قانونی به ما 
هنرمندان ابلاغ نشده که اگر کسی با یک رسانه خارجی گفت وگو کند و اثرش 
آنجا پخش شود، جرم محسوب شــود. از نظر ما جرم نیست؛ باید قانونی وجود 
داشــته باشد که از آن تبعیت شــود. به همین به راحتی نمی توان به کسی گفت 
این کار را انجام ندهید. وی افزود: هنرمندان سرشناسی هم بودند که به تازگی 
گفت وگو و کنسرت شــان از شــبکه های خارجی پخش شــد و در ایران هم بعد 
از آن، کنسرت شــان را برگزار کردند. نباید درباره هنرمندان استثناء قائل شد. 
پیرنیاکان یادآور شد:  من به عنوان سخنگوی خانه موسیقی و از موضع این نهاد 
صنفی، به لغو برنامه آقای عقیلی در جشنواره فجر اعتراض دارم و نسبت به آن 
انتقاد می کنم. ایشان خواننده سرشناسی اســت و همین که آمده در جشنواره 
موسیقی فجر شرکت کرده، نکته ای مثبت و نشان دهنده همکاری ایشان است. 
همچنین حذف ســالار عقیلی از برنامه ای که کمتر از ســه هفته دیگر آن هم 
برای جشــنواره باید روی صحنه می رفت، شرایط را برای گروه موسیقی وزیری 
مشکل کرده است. کیوان ساکت  نوازنده و آهنگســاز این گروه درباره تصمیم 
گرفته شــده گفت: من برای اجرا در جشنواره موسیقی فجر رپرتورآر عظیمی را 
در نظر گرفته بودم و تمام قطعات آن برای صدای ســالار عقیلی نوشــته شده 
بود، حتی آرشه گذاری ها را هم انجام داده ایم. به همین دلیل، اکنون در شرایط 

دشواری قرار گرفته ام. 
سرپرست ارکستر وزیری در پاسخ به این پرسش که چه زمانی خواننده جایگزین 
خود را معرفی می کند اظهار کرد: فقط حدود 20 روز به آغاز جشنواره موسیقی 
فجر مانده و نمی توانم به این زودی تصمیم بگیرم؛ اما خوانندگان زیادی تمایل 

دارند در این پروژه با من همکاری کنند.

سعودیهاازبرادرانمانهستندامادچاراشتباهشدهاند
رئیس مجلس گفت: ایران از گروه الحشدالشعبی عراق و حزب الله لبنان که برای مبارزه با تروریست ها تشکیل شده اند، حمایت می کند. علی لاریجانی رئیس مجلس شورای اسلامی که برای حضور در اجلاس بین المجالس 
کشورهای عضو سازمان همکاری های اسلامی به کشور عراق سفر کرده، در گفت وگو با شبکه العراقیه گفت: هیچ گاه رفتار مسلمانان به ویژه شیعیان تند نبوده است بلکه بیشتر تندروی ها از وهابی ها و سعودی ها دیده می شود.

رئیس مجلس شورای اسلامی در ادامه سخنانش حکام سعودی را دچار اشتباه استراتژیک دانست و افزود: سعودی ها مسلمان و از برادرانمان هستند و با آنان مشکلات اساسی نداریم، اما در درک و حل مشکلات جهان 
اسلام دچار اشتباه شده اند. بنده دلیل حمایت سعودی ها از تروریست ها در افغانستان و عراق را پرسیدم، یکی از مسوولان سعودی به نام »بندر« به من گفت »ما در افغانستان و عراق اشتباه کردیم«. بنابراین متهم 

کردن ایران به حمایت از جریان های تروریستی فرار رو به جلوست. وی با انتقاد شدید به حمله سعودی ها به یمن گفت: حمایت آنان از تروریست ها جای خود اما چرا به یمن حمله کرده اند و زیرساخت های این کشور 
را نابود کرده اند؟ چرا ده ها هزار نفر از مردم این کشور را به خاک و خون کشیده اند با این توهم که یمن حیاط خلوت ایران است؟ آیا یک کشور عربی حق ندارد خودش زندگی اش را انتخاب کند؟ برخی رفتارهای 

برخی کشورهای منطقه از نظر عقلی و اسلامی قابل توجیه نیست.

رابطه »فساد در فوتبال« با رد صلاحیت ها؟
علی شکوری راد با اشاره به موضوع بررسی 
صلاحیت هــا گفــت:  موضــوع گــزارش 
کمیســیون اصل ۹0 در خصوص فساد در 
فوتبال بیش از دو سال پیش آغازشد و امروز 
عجولانه در صحن مجلس خوانده شــد که 
به نظر می رسد دارای اهداف سیاسی است. 

ضمن اینکه صداوسیما نیز با جنجال ســازی تلاش می کند بیش از حد به 
این مسئله بپردازد.او افزود: به نظر می رسد طرح این گزارش در این شرایط 
برای این است که ذهن جامعه از بررسی صلاحیت های مجلس خبرگان و 
مجلس شورای اسلامی منحرف شود. چراکه موضوعی مثل فساد در فوتبال 
مورد توجه نشریه ها و مردم است برای همین هدف از قرائت این گزارش در 
شــرایط کنونی دامن زدن به ادعاهایی است که هنوز راه زیادی برای اثبات 

آن پیش رو قرار دارد.

اصلاح طلبان امید واهی دارند
حمیدرضا ترقی، عضو حزب موتلفه اسلامی، 
در خصوص استراتژی انتخاباتی اصولگرایان 
مبنی بر »انصراف به نفع ائتلاف« و احتمال 
ارائه لیســت جداگانه از سوی برخی تشکل 
های اصولگــرا، گفت : همــه اصولگرایان 
اعلام کــرده اند که تصمیم نهایی شــورای 

مرکزی ائتلاف درباره لیست انتخاباتی را می پذیرند و این اظهارات معنا ندارند 
که بخواهند لیست جداگانه بدهند. زمانی که ائتلافی شکل می گیرد، دیگر 
فهرســت جداگانه نمی دهند. مفهوم ائتلاف این است که نتیجه ائتلاف هر 
چه باشد، آن را بپذیرند.ترقی در خصوص امیدواری اصلاح طلبان به شکست 
ائتلاف اصولگرایان گفت: این امیدواری اصلاح طلبان علیه اصولگرایان یک 
امیدواری بی پایه و اساس اســت. اصلاح طلبان خواهند دید که نتیجه این 
اقدامات آنها وحدت بیشتر اصولگرایان است نه شکست ائتلاف اصولگرایان.

تصحیح موضع روحانی در مورد صلاحیت ها
آقای حســام آشــنا مشــاور رئیــس جمهور 
در خصــوص ســخنان اخیر آقــای روحانی 
پیرامون تایید صلاحیت ها گفته است:گفتار 
رئیس جمهور محترم در دیــدار فرمانداران و 
استانداران متوجه مرحله ارزیابی صلاحیت 
داوطلبیــن در هیــأت های نظارت بــود و نه 

ارزیابی نهایی در شورای محترم نگهبان؛ کسانی از هر دو جریان سیاسی کشور 
به صراحت در مورد این ســخنان موضع گیری و تلاش کردند تا به جامعه القا 
نمایند گویا تقابلی میان " رییس جمهور – شورای نگهبان " وجود دارد، هم چنان 
که رسانه های بیگانه نیز چنین خطی در پیش گرفته و مایلند سطح تنش را در 
آستانه انتخابات به صورت مصنوعی بالا ببرند. مشاور رئیس جمهور همچنین 
بر »بی طرفی دولت در انتخابات« تاکید کرده است این در حالیست که رییس 
جمهور به صورت رسمی از تمایل خود برای پیروزی »معتدلین« سخن گفته بود.

 چاره ای جز ارائه 
لیست مشترک نداریم

ســخنگوی حــزب اعتــدال و توســعه با اشــاره به 
رایزنی های روســای جمهــور و مجلس با شــورای 
نگهبــان در مــورد تأییــد صلاحیــت  متقاضیــان 
کاندیداتــوری مجلــس، گفــت: بســیار امیــدوارم 
کــه در شــورای نگهبــان کــه نهــادی فراجناحی 
 اســت، تجدیــد نظــری اساســی در ایــن رابطــه 

صورت بگیرد.
غلامعلــی دهقان در مورد اینکه آیــا حزب اعتدال و 
توســعه در انتخابات پیش روی مجلس کاندیداهای 
خود را در قالب لیســتی واحد معرفی می کند یا شاهد 
ائتلاف این حزب با جریان اصلاحات خواهیم بود، با 
بیان اینکه تا اعلام نهایی نامزدهای دارای صلاحیت 
از سوی شــورای نگهبان نمی توان درباره چگونگی 
لیســت های انتخاباتی صحبت کرد، اظهار کرد: در 
حال حاضر منتظریم تا مشخص شود از رایزنی های 
روســای جمهور و مجلس بــا شــورای نگهبان چه 

نتیجه ای حاصل می شود.
وی با تأکید بر اینکه انتخابات زمانی به معنای واقعی 
کلمه برگزار می شــود کــه طی آن رقابتــی حداقلی 
مشاهده شود، خاطرنشان کرد: لازمه شکل گیری 
رقابتی حداقلی در انتخابات،  حضور همه سلیقه های 

درون نظام در این عرصه است.
ســخنگوی حــزب اعتــدال و توســعه همچنین با 
اشــاره به صحبت های اخیر رئیس جمهور مبنی بر 
اینکه خانه ملت باید آینه ملت باشــد، گفت: زمانی 
که قانون اساســی حق و حقــوق اقلیت های دینی 
از جمله زرتشــتیان، یهودیان و مســیحیان آشوری 
و ارامنــه را می پذیــرد، جــای آن دارد کــه تمامی 
جناح های سیاسی بتوانند خود را در معرض انتخاب 

ملت قرار دهند.
دهقــان بــا بیــان اینکه ایــن ملت اســت کــه باید 
احراز صلاحیــت نمایندگان را انجــام دهد، افزود: 
 ایــن موضــوع منافاتی با نظــارت شــورای نگهبان 

ندارد.
این فعال سیاسی اظهار کرد: حزب اعتدال و توسعه 
به رایزنی های انجام شده با شورای نگهبان امیدوار 
اســت و به لطف خدا در اســفندماه شــاهد برگزاری 

انتخاباتی پرشور خواهیم بود.
وی در ادامــه در مورد احتمال ائتــلاف اعتدالیون با 
اصلاحات و ارائه لیست مشــترک انتخاباتی توسط 
این دو جریان، خاطرنشــان کرد: آنطور که شواهد و 
قرائن نشان می دهد، تمام اصلاح طلبان، اعتدالیون 
و حتی معتدلین اصولگرا و مســتقلین اعتدال گرا در 
انتخابــات پیش رو چاره ای جز وحــدت کلمه و ارائه 

لیست مشترک ندارند.
دهقان با اشاره به افرادی که از حوزه انتخابیه تهران 
تأیید صلاحیت شده اند، گفت: گرچه تا به اینجای کار 
تعداد کاندیداهای شاخص اصلاح طلب، اعتدالیون 
و معتدلین اصولگرا در تهران که از ســوی شــورای 
نگهبان صلاحیت شــان تأیید شده اســت به تعداد 
انگشتان دست هم نمی رسد، اما امیدواریم که پس 
از اعلام نظر نهایی شورای نگهبان، بتوانیم در قالب 
یک لیست واحد، جمعی از اعتدالیون را فراتر از یک 

جناح معرفی نماییم.
این عضو حزب اعتدال و توسعه همچنین به وضعیت 
و تعداد تأیید صلاحیت  شــده ها در ســایر حوزه های 
انتخابیه اشــاره و اظهــار کرد: در ســایر حوزه های 
انتخابیه وضعیتی مشاهده می شــود که گویی فقط 
یک گزینه برای رقابــت وجود دارد. با این وجود امید 
دارم که با نظر اعضای محترم شورای نگهبان بتوان 
شاهد شکل گیری رقابتی شایسته در همه حوزه های 

انتخابیه باشیم.

رویداد24نوشت:کارنامهضعیفنمایندگانزندرمجلسنهم
۹ نماینده زن در حالی به صورت میانگین ۵۵ طرح را در مجلس امضا کرده اند که این میانگین در بین نمایندگان مرد به بالای ۸۵ طرح 

می رسد. که نشان می دهد زنان در مجلس نهم نتوانسته اند آن طور که بایدوشاید در تصمیم گیری های مهم سهیم باشند.

نامهنیوزنوشت:اصلاحطلبانواجرایاستراتژی»لیستقرضی«
اصلاح طلبان با تمام احترامی که برای اصول گرایان معتدل مانند لاریجانی و مطهری قائل است، به دنبال ارائه یک لیست تمام 

اصلاح طلب بود اما آنها حالا به فکر یک ائتلاف بزرگ افتاده اند.

عصرایراننوشت:آیادربررسیصلاحیتها،مرّقانونرعایتشدهاست؟
اعتقاد را نمی توان کاوش کرد چرا که طبق اصل 23 قانون اساسی، "تفتیش عقاید ممنوع است." ؛ دقیقا به همین خاطر است که بلافاصله 

بعد از کلمه اعتقاد، قید "التزام عملی" به اسلام و نظام جمهوری اسلامی، مطرح شده است تا گواهی بر اعتقاد باشد.

تسنیمنوشت:شوراینگهباندژمستحکمدربرابرنامحرمانونااهلانانقلاب
جایگاه شورای نگهبان در نظام مقدس جمهوری اسلامی، به عنوان حافظ شرع مبین اسلام و قانون اساسی و نهاد ناظر بر انتخابات، 

همواره کانون توجه بوده است.

فردانیوزنوشت:ازفتحسنگربهسنگرتانوشیدنجامزهر
تئوری فتح سنگر به سنگر سعید حجاریان در روزهای حاکمیت اصلاحات سبب شد تا این جریان سیاسی بیش از پیش امید رسیدن به 

اکثریت کرسی های مجلس شورای اسلامی را پس از انتخابات ریاست جمهوری 76 در سر بپرورانند.

عکس روزسایت نگار

مجلس امروز)دوشنبه 
پنج بهمن( جلسه علنی 
داشت. در حاشیه جلسه 
علنی امروز مجلس، در 
اولین جلسه کمیسیون 
تلفیق لایحه بودجه ۹۵ 
اعضای هیئت رئیسه آن 
انتخاب شدند. الیاس 
نادران به عنوان رئیس 
و محمد دهقان و سید 
احمدرضا دستغیب به 
عنوان نواب رئیس اول 
و دوم کمیسیون تلفیق 
بودجه ۹۵ انتخاب 
شدند.

خبرنامه


